
2024 – nu blickar vi framåt! 

Det sker otroligt mycket bra i vår kommun varje dag. Årsredovisningen redogör för det som 
inte i tillräcklig omfattning blir rubriker i tidningen på samma sätt som ekonomiska underskott, 
det som är det viktigaste, nämligen den fina verksamhet som varje dag produceras, skola, 
barnomsorg, bygglov, vård, omsorg, och vatten mm. Det arbetet utförs av våra härliga 
medarbetare i Askersunds kommun! 

2024 är året då vi avrundar den intensiva investeringsperiod vi har varit inne i sedan 2019. Vi 
har investerat stora summor i våra fastigheter som nu, med vissa undantag, är i mycket gott 
skick. De kommande åren kommer vi genomföra resterande reinvesteringar för att repa av 
det sista. Det kommer vi göra utan lånefinansiering.  

Avskrivningarna i driftredovisningen 2024 uppgick till 61 miljoner och räntekostnaderna var 
38 miljoner. Sedan 2018 har avskrivningarna ökat med 25 miljoner och räntekostnaderna 
med 38 miljoner. Det höga ränteläget, inflationen och prisökningar har slagit på ett sätt som 
vi inte räknade med när vi startade investeringarna.   

Bokslutet slutar med ett underskott på 42,3 miljoner. Underskottet består av räntor 18,3 
miljoner, pensioner 12,1 miljoner, socialnämnden 13 miljoner, kommunstyrelsen 13 miljoner 
varav Askersunds andel av Sydnärkes utbildningsförbunds underskott, ingår med 12,5 
miljoner 

Skatteintäkter och bidrag har varit lite bättre än budget, 13 miljoner.  

Jag ser fram emot mycket roligt arbete kopplat till samhällsplanering de kommande åren. 
Askersunds kommun har fina möjligheter att utvecklas om vi bara vill och arbetar medvetet 
för det! Det vill vi! 
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